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TEMPORARY ACTS
OFy THEl LEGISLA'T'URE OF<' LOWE R CANADA.

QUEEC lih APRIL, 1820.

IVen cnacted. -When Io expire.
I.,t.--Ai i ta continue for a limited time, an Act passed iii th

-18th y-ar of Ili- 3lajesty's reigi, initiruled. " Ant A:l to regulate .
6- the, Trial of (Gmirov.:ried E lections or R rurns of . iciu>er tu
" scrvc ini the" flouse of Assenl3 f Lowerz Canada." 501h Geu. 3. ch. 1. 1st 'May, 1820.

2nd.-Art fo facilitate tlhe Tri1.I (if t: i. l '." :. or
Ieturnts of Members to serve in the Ilou.. f \. ·N m d'qa . 5sth Geo. 3. cl. 5. Ist* May, 1820.

:trd.-Act to continue for- a linited time ai Act pase;d ii thei
58th1 year of 1lis fMiajesty's reign, initituled. - Ai Act to extend»
" tle plusi'ions of ai Act passed in the thirty-fourth year of lis.
" 31je-ty': reign, imntituted, & An Act for the )iri:,ion of the

c rùinee of Locer Canaiada, for amcuiltding the Jmdcature .!
l fthev cif, aind lbr repeiîu- reriain Lairs therein mcntioned,"
aima to proide more elfectually for tlie Adtiiistratioi ùf Justice
iii tmis Prm iiee. . - . 59th Geo.. 3. cl. 13.

lth.-.Act tu continuie for a limited tile. lhe levying of tie du.
ties imlpo:ed ).y tlhe Act of the 53rd of1 Ilis Mlajesty's reigi, chap.
1 th,>b aiamcinded by the Act of tlie 55>lh Geo. 3. ciap.2. 5sth Geo. 3. ch. 1.

5tl.--Act to proviale more effectually for tie Sc<urifty of bihn
Citics of Quee'c. and Moontre.al, by. esablishing a Watch and
.ighat Lights ii th said Cities, anid for other purposes.

Gth.- t to proide for tlie Police of certain Iiooig.s and
Villmgt :..,-

lst 1aiy,1820.

15fla April, 1823.

5Sth Geo. 3. cia. 2. 1st May, 1821.

58tm Geo. 3. ch. 16. Ist March, 1822.

711l.- Act furtlier to continue for a liited tif', aid to amedicl
ami A sd ii t Ill3rd year of Ilis 1ajesty's ieh;n, iniinii1vl,
4. An At ljiir the belter regilaionj of the Jii!./ut of this Province,

Surlfer repealmg certain Acis oUr Ordinances thercin mention d." 5tlh Geo. 3. ch. 2.

Stli.- Art to impose Duties on divers articks therein mentioemdi
- and to regulate for a liamited time the Trade niti the United Siates
of America, by land cr ly inlanmd navigation, and to suspend cer.
-diin hLIa iun orùmumnL.. u . *e.ied. . -oth Ceo. 3. ch. 4.

9th.-Act furthmer to continue for a limited time, ah Art passed in •

tlhe 551h year of His Majesy's reign, iitituledr " An Act to grant -
" new Duties to His àIijesty tu sujpil.y the wa.ts.of the lrovince." 59tih Geo. 3. cih. 5.

loth.-Act to repeal.certaiu Acts therein .mentioied, and I re.
gulatu the Lumber Trade.

1lltl.--Act to facilitate ti -recovery of Small Debts ina certain
paits of this Province.

12th.-Act to continue for a, limited tnie. twn several Acts
tiherein iemitioied, to regulate persons enaged in hli, trade of
-bakiig stnid selling Bread in the Cities ôf Quebec .nd Montreal.
aind ini tie Town of Tiree Rivers.

59th Geo. 3. ch. 7.

ist 3lay, 1821.

1dt M!ay, 1821.

ist May, 1821.

1st May, 1823.

59th Geo. 3. cl. 10. ,st May, 1821.-

59th Geo. 3. cl. 11. 1st 'May, 1821.

S3th--Act tu continue for a.!im time two seveiai ArIs
tlerein mentioned, providing le:.p..my i.-es of rectliin
the seweral Districts of titis 'roai e, and for othe< p i s-.e,. à9th Geo. 3. ch. 15.

1 1Ith.--Art to continue for. a limaited tlime an Act ined in lme
-57tli year of IisMjesty's reiai. inai tuinl. " . n . -.! lo jnuaie.
cl for the-mtainlcnance <f good Orde: n Sunday. tînt!rfnd Il ds." 59th Geo, 3.Ch1. 18.

15t.-Act to continue for alimited lime an Art 1 i il hi t !m'
57th )ear of Ilis lajebty's reigi, iititiled. .(in .t tf f, itao e
; the Administration of Justie i i certain sma1. matttleil.er.. t-e

" entione;, y the Countr3 Pariahea." - , 591h Geo. 3. ch. 20.

Lt M.y, 1821.-

fist May, 182t.

ACTES TEMPORAIRES
DE LA LEGISLATURE DU BAS-CANADA.

QUEBEC, I le. Avril, 1820.

- Ier-AcTF. pour continuer pour un tems limité, un Acte passé
dans la 48e. année du Règne de Sa Majesté, intitulé, " Acte pour

Srégler les procédures sur les Elclions contestées, ou les retours
des Membres pour servir dans la Chambre d'Assemitbli. du

Slas-Cunada." 56e.
2e-Acte pour faciliter les procédures sur les Elections con:-

testées ou les Retours des Membres pour sertir dans la Chambre
d'Assemblée. -58e.

3e--Acte pour continuer pour un tems limité, un Aete passé
dans la 58e. atnée du Règne de Sa lajestó, intitulé, "Acte pour
" étendre les provisions d'un Acte.passé dans la 34e. année du Rèa-
" gne de Sa Majesté, intitulé, " 'Acte qui divise la Prorvince du
" Bas-Canada, qui ainende.la Judicature d'icelle, et qui rappelle
" certaines Loix y mentionnées," et qui pourvoit plus elicacemnent
à l'Adminiistration de la Justice dans cette Province. 59e.

Statués. Expireront le

Geo. 3. cih. 1. 1 Mai, 1820.

GCo. 3. ch. 5. 1 Mai, 1820.

Geo. 3. ch. 13. 1 Mai,'1820.

'le-Aete pour continuer, pour un tenis limité, la perception les
Droits imposés par l'Acte de la 53e. année du Règne de Sa 31ajes-
t,'chaliitre 1 le, tel qu'amendé par l'Acte de la 55e. aniée du
Règne de Sa Majesté, chapitre Le. . 58e. Go. 3. eh. 1.

ze-Acte qui pourvoit plus eicacement-à la sûrcté des Cités ade
Québec et (le Montréal, par l'etablisrement le Guets et de Flam.-
beaux le nuit dans Ici dites Cités, et pour d'autres objets, c qui
pourvoit aux moyens d'en défrayer les dépeses. 58. Ge. 3. chi. 12.

fe-Acte. pour -pourvoir à la Police de certains Bourgs et Vil-
Ibe. 58e. Geo. 3. cl. 16.

7e-Acte pour continuer enrore pour ,un teis limité, et
'aniender un acte passé dans la 43e. anéemé du=llègne <le Sa lajes.
té, intitulé, " Acte pour mieux régler la Mili.:e de celle Plrovincea,
Cc et pour rappeller cer tains Actes ou Ordotinanecs y mentionnés." 59e. Geo. 3. ch. 2.

Se-Ac'e pour iinposer certains Droils sur divers articles y men-
tioniés, et pour régler pour un tenms.limité, le Commerce avec les
Etats.Unis (le l'Amérique, par terre oi par là Navigation intérieure,
et pour suspeiidre certains Actes et OrdoUnnacCs y..meutionnés... 9e.-Geo..3. ch. 4.

9e--Acte polir continuer encore,.pour un tems limité, un Acte
passé dains la 55e. ainée du Règne de Sa Majesté, intitulé, " Acte
« pour accorder de nouveaux Droits à Sa Majesté po9 subvenir

0n.C besoins de la Prorince. 59e. Geo. 3. ch. 5.
10e--Acte pour rappéller certains Actes y mentionnés, et pour

régler le Commerce <les Bois. . 59e.-Geo. 3. ch. 7.

11 e-Acte pour faciliter le recouvrmnent de petites Dettes dans
certaiies parties <le cette Pl ovince. . 59c. Ceo. 3. ch. 10.

12e-Acte pour céontinuer pour un toums limité, deux différens •

Actes y mentionnés, pour régler les personnes engagées dams le mé-
lier de cuire et. vendre du-Pain dans les Cités de Québec et. de
Montréal et dans la Ville desTrois-Risières. 59e. Geo. 3. ch. 11

13e-Ac'te pour continuer pour un tems limité, deu% différens
Actes y mntionnés, pour pourvoir des MNai.ma de Correction term-
paraires .1-s iv. lifi-n m.i.Iiis dle cette -laovince, et pour d'au-
tres objetm-. . 59e. Co. 3. ch. 15.

14e! A*:-- pour condanir pour u ni en limité, uni Arte pasçé.
d:ns la 5 . aiai. du itne de Sa Maje , intitulé. "e Acte qui.
41 pourzci. e, intien d:m lon ordtre i -le jnus de Fêtes et Di-
c manches. 59e. Geo. 3. cl. 18.

15e-:-Act poir col litiemr un .tlia ti ms limité, un Acte passé
dans Il 57e. -année. d li (le Si Majest, iititulé, - Arle pour
" faci lter Adinistrat>nz le l.a Iulsice <la-is certaines petites
" affuiresy ,inention:a dais les erisses d. Çanpagnp.". 59e. Geo. 3..cl. 20,

15 Avili, 1823.

1 Maäi, 18-21.

1 Mars, 1822.

1 Mai, 1821.

1 Mai, 1821.

1 Mai, 1823.

1 Mai, 1821.

.1.Mai, 1821.

1 Mai, 1821.

1 Mlai, 1821.

1 Mlai, 1821.

The follou-ing Acts cxpired last year.

- Wlhen enacted.
Act to continue for a limited time, ai Art passed iii th 5tst vear of Ilis

Maje:sty's reign, intituled AnI Ac />r the relieffof fnsanc Persons,aid for the
- Support <f Foundlings, and aioers therein nmntioned. and-also lo grant a

-furthmer'sumit of nmonley for the more effectual att.iiitlmnt of tlhe pu-poses of the
said Act. . - . £7tl Gen. 3. clh, 1.

* ,- il
j'

.Act for appointiig Commissioniies bta cal with Commssiners appoimnied. or to
be apointed on the part of Upper Caia:, foi- the purposes tlereill inmentioem. >7th1 Ce. 3. clh 5. 

Act to give further powver to) the Executive Governmient to prvenît the inrao-
duction and spreading of infectious or c:ontagious diseases. - . 57th Geo. 3. ch. 19.

Art to ronitinue ai Att paissd in the. 5-ti vear of Ilis Majrle ys rigan, inltituted,
' An Act to establish PuI flouses ins. the cd erent parts of the P>ravince." · b7th C co. 3. cl. 25.

-Act to appropriate a sum of mony for flte payment of ce.rta'i Militia Olicers,
and othier put-poses thiei imentionied. 57ti Ge'o. .3. chl. 33.

Art to ratify and confirm ilhme lrovisionmal Articles of Agreeemnt entered into by
thei-respemtivi. Comn misioners of this Proiice and of Upper Caiauda, ait loitreal,
oi 31st of A-Miy, 1817, relative to duties, and fur carryinmg thie samne imito effect. 58th Geo. 3. ch..4.

Les Actes suivans ont expiré Ihinnée dcrnière.

Acte pour continuer pour ui teins limité, un Acte passé dans la Se. année di
lRègnea' de Sa lajesté, intitulé, Il Acte pour le saula gemnient des pi ronnes d'iran-
te gées dans leur Esprit, et le soutien des Enijns trourés et autres y dénwom-
"l ?iés ;" et aussi pomr accorclér une nouvelle somme d'argent pour promouvoir plus
eflicacemienat les limas <lu dit Acte. 57e. Geo. 3. ch. 4.

Acte pour nommer des Commissaires po.ur traiter avec des Commisaires nommés.
011 (lui seront iommiiés par la Province di lilaut-Canaidi aux efts y. umeitioninés. 57e. Geo. 3. ch. 5.

Acte qui donne de plus amples pouvoirs au Gouvernement Exécutif pour prévenir
l'introduction des Maladies pestileitielles ou coit.igieuses dans cette Province. 57

Acte qui continue un Acte passé dans la 54e. anuée du Règne de Sa Najesté, inti-
hulé, « Acte pour établir dies Maisons de Poste dans' les dj1Jérentes parties de tette
" Province." - - 57

Acte qui approprie une somme d'argenit pour le payemnent de certains Officies s de
Milice, et autres fins y mentionnées. - - 57

e. Geo. 3. cl. 19.

. G eo. 3. ch. 25.

e. Geo. 3. cl. 33.

Acte pour ratifier et confirmer les Articles de lAccord Provisinnel, conclu entre ·
les Commissaires respectifs de cette Province-et du Ila.ut-Canada, à Montréal, le
treite-uniiène jour do Miai, 1817, relative.met aux droits, et pour les mettre a
exécution. - - . 58e. GeO. 3. chl. 4.,


